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SA.0012.2.5.2015 

Protokół nr 5/15 
z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 17 czerwca 2015 r. w sali sesyjnej 

Urzędu Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5. 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan 
uczestniczyli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 
protokołu oraz goście według listy stanowiącej załącznik nr 2. Nieobecny Leonard Musioł. 

Przewodniczący Karol Lipowczan o godz. 13:00 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu 
członków Komisji oraz gości oświadczył, iż w momencie otwarcia posiedzenia na sali 
obecnych jest 10 członków Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
2. Opiniowanie projektów uchwał. 
3. Studium zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów (analiza projektu 

i rozpatrywanie wniosków). 
4. Sprawy bieżące. 

 

Nikt z członków Komisji nie wniósł propozycji zmiany porządku obrad. Porządek obrad 
został przyjęty. 

 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego 27 kwietnia 2015 r. był wyłożony do 
wglądu w biurze Rady. Nikt z członków Komisji nie wniósł uwag do przedstawionego 
protokołu. Protokół  nr 4/15 z dnia 27 kwietnia 2015 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2. Opiniowanie projektów uchwał. 

 

Na salę weszli  radni Janusz Kożdoń i Krzysztof Madejski, obecnych jest teraz 12 członków 
Komisji. 

Wszystkie omawiane projekty uchwał zostały wcześniej dostarczone członkom Komisji. 

Projekt uchwały nr SA.0006.31.2015 w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu 
nieruchomości lokalowej  - załącznik nr 3 do protokołu. 

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Krzysztof Glajcar i inspektor ds. obrotu 
ziemią Dorota Recmaniok-Paprota. W dyskusji udział wzięli Przewodniczący Komisji Karol 
Lipowczan oraz radni Grażyna Bihun, Krzysztof Madejski i Rafał Glajcar, na pytania radnych  
odpowiedzi udzielili inspektor Dorota Recmaniok-Paprota i Sekretarz Gminy Bogusława 
Podżorska. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu 
uchwały. W głosowaniu udział brało 12 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany.  
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Projekt uchwały nr SA.0006.33.2015 w sprawie powołania doraźnej Komisji 
Inwentaryzacyjnej ds. mienia komunalnego - załącznik nr 4 do protokołu. 

Z treścią projektu zapoznała zebranych inspektor ds. obrotu ziemią Dorota Recmaniok-
Paprota i Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska. 

Na członków doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej ds. mienia komunalnego zgłosili się radni: 

1) Dorota Branny; 

2) Janusz Kożdoń; 

3) Grażyna Bihun. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 
opinii do projektu uchwały z zaproponowanymi kandydatami na członków doraźnej Komisji 
Inwentaryzacyjnej ds. mienia komunalnego. W głosowaniu udział brało 12 członków 
Komisji. 

Projekt uchwały z zaproponowanym składem Komisji został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały nr SA.0006.29.2015 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - załącznik nr 5 do protokołu. 

Z treścią projektu zapoznała członków komisji inspektor ds. gospodarki odpadami Aleksandra 
Słupska. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 12 
członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany.  

 

Projekt uchwały nr SA.0006.30.2015 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości  
– załącznik nr 6 do protokołu. 

Z treścią projektu zapoznała członków komisji inspektor ds. gospodarki odpadami Aleksandra 
Słupska. Inspektor poinformowała również, że po zatwierdzeniu przez Radę Gminy wzoru 
deklaracji zlecone zostanie zainstalowanie oprogramowania, które umożliwi składanie 
deklaracji w formie elektronicznej. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu 
uchwały. W głosowaniu udział brało 12 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały nr SA.0006.28.2015 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów 
na ławników – załącznik nr 7 do protokołu. 

Z treścią projektu zapoznała zebranych Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska. 

Do Zespołu opiniującego kandydatów na ławników zaproponowano radnych: 
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1) Marek Cywka – przewodniczący zespołu; 

2) Elżbieta Duraj – członek;  

3) Aleksandra Chmiel – członek. 

Radni wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 
opinii do projektu uchwały z zaproponowanymi kandydatami na członków Zespołu 
opiniującego kandydatów na ławników. W głosowaniu udział brało 12 członków Komisji. 

Projekt uchwały z zaproponowanym składem Zespołu został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany. 

 

Następnie radny Rafał Glajcar poddał pod rozwagę propozycję ujednolicenia terminu opłaty 
za odpady komunalne i za ścieki, aby umożliwi ć mieszkańcom dokonywanie ww. opłat 
w kasie urzędu w jednym terminie. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zwrócił uwagę na ponowne pojawienie się 
problemów z odbiorem od mieszkańców odpadów komunalnych. Na pytania radnych, jakie są 
problemy i jakie działania są podejmowane aby je rozwiązać, odpowiedzi i szczegółowych 
wyjaśnień na ten temat udzielili Wójt Gminy Krzysztof Glajcar i Kierownik Referatu 
Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego Danuta Tomiczek. 

 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan ogłosił 10 minutową przerwę. 

O godz. 14:25 Przewodniczący Komisji wznowił obrady. 

 
Ad.3. Studium zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów (analiza projektu 
i rozpatrywanie wniosków). 
 
Na salę wszedł radny Dariusz Gazurek, obecnych jest teraz 13 członków Komisji. 
 
Członkowie Komisji otrzymali wykaz nieuwzględnionych przez Wójta Gminy uwag do 
projektu zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Goleszów”. Projektant studium mgr. inż. Andrzej Adamczyk poinformował, że do 
wyłożonego projektu wpłynęły 163 uwagi. Nieuwzględnione przez Wójta Gminy zostały 104 
uwagi. Projektant studium omówił powody nieuwzględnienia uwag oraz podstawowe zasady, 
którymi kierowano się przy opracowywaniu projektu: 

1) zasada zapobiegania rozpraszaniu zabudowy; 
2) zasada koncentracji terenów pod zabudowę w strefach zurbanizowanych. 

 
Członkowie Komisji przystąpili do rozpatrywania nieuwzględnionych przez Wójta Gminy 
uwag. Omówionych i wstępnie rozpatrzonych zostało 85 uwag. 
Komisja ustaliła, że kolejne posiedzenie w sprawie rozpatrywania pozostałych uwag odbędzie 
się 30 czerwca 2015 r. o godz. 15:00. 
 
Ad.4. Sprawy bieżące. 
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W tematyce bieżącej radny Marek Cywka zapytał o możliwość dostarczenia piasku na boisko 
plażowe w Dzięgielowie oraz poprosił o odwodnienie parkingu przed przedszkolem 
w Dzięgielowie. 

Kolejno, w związku z pismami złożonymi przez mieszkańców, Przewodniczący Komisji 
Karol Lipowczan poprosił o omówienie tematu dotyczącego drogi w Cisownicy pod Machulą. 
Wójt poinformował, że zostało zlecone wykonanie projektu technicznego. 

Następnie poruszony został temat remontu dróg. Radna Dorota Branny poinformowała, że 
pominięto ul. Cichą w Goleszowie, Radny Dariusz Gazurek zwrócił uwagę na ul. Sportową 
oraz niedrożny kanał wzdłuż ul. Łąkowej w Goleszowie, radna Aleksandra Chmiel zapytała 
o remont drogi do basenu w Cisownicy.  

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Aneta Sikora. 


